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Abstract (en)
[origin: US2016236270A1] A use of a feeder insert, having a volumetric center of gravity which is offset in relation to the opening axis of the
passage opening of said feeder insert, in the manufacture of a casting mold having a vertical mold separation and a feeder insert which for dense
feeding of the mold cavity during the casting procedure is attached to the casting mold, is described, wherein the feeder insert is positioned in a
prefabricated mold part of the casting mold such that the opening axis of said feeder insert runs below the volumetric center of gravity of the latter.

Abstract (de)
Beschrieben wird eine Verwendung eines Speisereinsatzes (24, 24') mit einem relativ zur Öffnungsachse (62) seiner Durchtrittsöffnung (60)
versetzten Volumenschwerpunkt bei der Herstellung einer Gießform (1) mit vertikaler Formteilung und einem an die Gießform (1) angesetzten
Speisereinsatz (24, 24') zur Dichtspeisung des Formhohlraums (26) beim Gießvorgang, wobei der Speisereinsatz (24, 24') so in einem
vorgefertigten Formteil (20, 22, 34) der Gießform (1) positioniert wird, dass seine Öffnungsachse (62) unterhalb seines Volumenschwerpunktes
verläuft.
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